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OBČINA SVETI TOMAŽ 

OBČINSKI SVET 

Sveti Tomaž 37 

2258 Sveti Tomaž 

 

Številka: 032-0001/2022 

Datum:   20. 2. 2024 

 

Z A P I S N I K 

 

10. redne seje Občinskega sveta Občine Sveti Tomaž, ki je bila v torek, 20. 2. 2024, ob 18. 

uri v prostorih kulturnega doma Sveti Tomaž, Sveti Tomaž 44, 2258 Sveti Tomaž. 

 

Župan Mirko Cvetko (v nadaljevanju župan), je uvodoma pozdravil vse prisotne.  

Po uvodnem pozdravu je ugotovil, da je seja sklepčna. Prisotnih je bilo 7 svetnikov. Albin 

Belšak je bil opravičeno odsoten. 

 

Seje se je udeležila tudi direktorica občinske uprave Zinka Hartman.  

Zapisnikarica je bila Blanka Kosi Raušl.  

 

Župan je predlagal razpravo o zapisniku prejšnje seje. 

Razprave ni bilo, predlagal je glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. Soglasno je bil 

sprejet naslednji 

  

SKLEP št. 97 

 

1. 

Potrdi se zapisnik 9. redne seje s poročilom o izvršitvi sklepov, ki je sestavni del tega sklepa. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/1 

 

Župan je za 10. redno sejo predlagal naslednji 
 

dnevni red: 

Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti in potrditev zapisnika 9. redne seje občinskega  sveta s 

poročilom o izvršitvi sklepov. 

1. Določitev dnevnega reda 

2. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za enoto urejanja prostora TO 9 – 

predlog  

3. Letni program izobraževanja odraslih v občini Sveti Tomaž za leto 2024 

4. Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini Sveti 

Tomaž 

5. Lokalni program za kulturo 2024 - 2028 

6. Letni program športa za leto 2024 

7. Letni program kulture za leto 2024 
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8. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega 

koncepta in o njihovih učinkih za leto 2023 

9. Sklep o spremembi sklepa o imenovanju članov v Svet za preventivo in vzgojo v 

cestnem prometu na območju občin Ormož, Središče ob Dravi in Sveti Tomaž 

10. Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje 

11. Razno 

 

Župan je predlagal razpravo o celotnem dnevnem redu. Pripomb ni bilo, predlagal je 

glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 
 

dnevni red: 

Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti in potrditev zapisnika 9. redne seje občinskega  sveta s 

poročilom o izvršitvi sklepov. 

1. Določitev dnevnega reda 

2. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za enoto urejanja prostora TO 9 – 

predlog  

3. Letni program izobraževanja odraslih v občini Sveti Tomaž za leto 2024 

4. Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini Sveti 

Tomaž 

5. Lokalni program za kulturo 2024 - 2028 

6. Letni program športa za leto 2024 

7. Letni program kulture za leto 2024 

8. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega 

koncepta in o njihovih učinkih za leto 2023 

9. Sklep o spremembi sklepa o imenovanju članov v Svet za preventivo in vzgojo v 

cestnem prometu na območju občin Ormož, Središče ob Dravi in Sveti Tomaž 

10. Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje 

11. Razno 

 

Ad/2 

 

Obrazložitev Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za enoto urejanja prostora 

TO 9 je podal Boštjan Najžar iz Medobčinske uprave Občin Ormož, Središče ob Dravi in Sveti 

Tomaž.  

Uvodoma je povedal, da gre za enoto urejanja prostora TO 9 v centru Svetega Tomaža in 

pojasnil, da se sam koncept ne spreminja. Glede na to, da gre za drugo obravnavo na 

občinskem svetu je pojasnil zgolj spremembe oziroma novosti v času od prve do druge 

obravnave. Manjše spremembe v dikciji besedila so pri 12. členu, kjer gre za podrobnejšo 

definicijo namenske rabe; v 16. členu, kjer gre za spremembo opisa cestne povezave s 

priključkom na javno pot in državno cesto ter v 27. členu, kjer so se natančneje definirale 

stopnje varstva pred hrupom.  

Dodal je še, da so na prostorski akt bila pridobljena vsa pozitivna mnenja nosilcev urejanja 

prostora kar pomeni, da je akt pripravljen za sprejem. 

 

Pred razpravo je župan predal besedo predsedniku Odbora za okolje in prostor, komunalno 

infrastrukturo ter promet, ki je odlok obravnaval na seji.  
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Predsednik omenjenega odbora Borut Janžekovič je povedal, da je odbor to točko 

obravnaval na seji in sprejel sklep, da je Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu 

za enoto urejanja prostora TO 9 primerna podlaga za nadaljnjo obravnavo.  

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Mirka Lovreca je zanimala sprememba v 16. členu glede krožnega prometa enosmerne 

ceste, predvsem z vidika, ali je cesta za to dovolj široka. 

Boštjan Najžar je pojasnil, da je cesta dovolj široka, in da je bila zadeva predstavljena tudi na 

javni razpravi. Pojasnil je, da se sprememba nanaša samo na podrobnejšo definicijo 

priključkov na javno pot in državno cesto, za kar so pridobljena tudi ustrezna pozitivna 

mnenja.  

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 98 
o Odloku o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za enoto urejanja prostora TO 9 

 

 

1. 

Sprejme se Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za enoto urejanja prostora 

TO 9, ki je sestavni del tega sklepa.  

 

2. 

Ta sklep velja takoj.  

 

Ad/3 

 

Obrazložitev Letnega programa izobraževanja odraslih je podala direktorica Ljudske univerze 

Ormož Viki Ivanuša.  

Uvodoma je pozdravila vse prisotne in povedala, da je posredovano gradivo razdeljeno na tri 

sklope: kratek opis zavoda, povzetek lanske realizacije in vsebina oziroma program za leto 

2024. Dejala je, da bo obrazložitev usmerjena bolj v program za leto 2024. Pojasnila je, da se 

Ljudska univerza Ormož prilagaja željam terena. Pokrivajo vse ciljne skupine, tako delovno 

aktivne, brezposelne, tiste, ki potrebujejo podporo, in upokojence, katerim pa namenjajo 

posebno pozornost. Pojasnila je, da je letni program izobraževanja odraslih samo del celotne 

aktivnosti Ljudske univerze, vendar zelo pomemben, saj je le-ta temeljna osnova. Pojasnila je 

tudi, da ima Ljudska univerza še Mladinski center, ki pa ni predmet današnje razprave, saj je 

ta sofinanciran le s strani Občine Ormož. 

Pojasnila je, da se prijavljajo na razne projekte, predvsem zato, da lahko izvajajo brezplačna 

izobraževanja. V letnem programu za leto 2024 ponujajo naslednje vsebine: 

Dvig kompetenc, kar je namenjeno delovno aktivnim (tečaji dveh tujih jezikov in tečaji 

računalništva). Pojasnila je, da je v zadnjem času na področju tujih jezikov popularna 

italijanščina in da angleščina ni več toliko aktualna. 

Univerza za tretje življenjsko obdobje, ki je zelo dobro obiskana. Načrtuje se izvedba 8 

skupin, ena od teh bi se izvajala pri Svetem Tomažu. Dodala je še, da bodo letos, sicer iz 

enega drugega projekta, peljali 12 upokojencev na Irsko, da bodo izkusili, kako je govoriti 
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angleško v praksi. Trije od teh so iz Občine Sveti Tomaž. Izpostavila je še skupino ustvarjalk, 

ki kvačkajo, štrikajo, vežejo ... Oblačila, ki so jih spletle, so odpeljale tudi na območja, ki so jih 

prizadele lanske poplave. Vključile so se tudi v aktivnosti v sklopu Meškovega leta in naredile 

300 knjižnih kazal, ki jih bodo predale županu Občine Sveti Tomaž. 

Parada učenja in teden vseživljenjskega učenja. Letošnja parada bo 22. maja. Gre za 

preplet različnih stvari, stojnice, odrsko dogajanje. 

CPP – cestno prometni predpisi. Lani je izpit opravilo čez 200 kandidatov. 

Študijski krožki, ki so namenjeni predvsem ohranjanju tradicionalnih obrti. 

Center medgeneracijskega učenja, kjer se 10-krat na leto srečajo različne organizacije, ki 

prenašajo znanje med generacijami. 

Dodala je še, da so v programu vključena izobraževanja zaposlenih in pa licence izvajalcev, ki 

jih je treba redno obnavljati. Pojasnila je, da s strani treh občin prejmejo na letni ravni 

sredstva v višini 70.000,00 EUR, skupni proračun univerze pa znaša 525.000,00 EUR, kar 

pomeni, da si ogromno sredstev priskrbijo sami. 

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Mirka Lovreca je zanimalo, kakšna je zastopanost posamezne občine, glede na to, da so 

vključene tri. 

Viki Ivanuša je odgovorila, da zastopanosti posebej niso analizirali. Od udeležencev namreč 

posebej ne zahtevajo, da povedo od kod so, razen tam, kjer se to zahteva. Dodala pa je, da so 

se v zadnjem času digitalizirali in bodo v prihodnje tudi to informacijo lahko posredovali.  

Na koncu je povedala še, da si želi več dejavnosti na območju Svetega Tomaža, saj meni, da 

še potenciali niso izkoriščeni pa tudi odziva ni velikega. 

 

Po razpravi je župan predlagal glasovanje o Letnem programu izobraževanja odraslih. 

Glasovalo je sedem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 99 
o Letnem programu odraslih 

 

1. 

Sprejme se Letni program izobraževanja odraslih v občini Sveti Tomaž, ki je sestavni del tega 

sklepa. 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

Ad/4 

 

Obrazložitev Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini 

Sveti Tomaž je podala direktorica. Pojasnila je, da je pripravljen nov Pravilnik zaradi veljave 

nove uredbe Evropske komisije, ki jo je bilo treba upoštevati pri njegovi pripravi. Poudarila je, 

da so se s pravilnikom opredelili ukrepi, ki so ostali enaki kot do sedaj. 

Nadalje je pojasnila, da je bil pravilnik poslan na Ministrstvo za kmetijstvo, ki je podalo manjše 

dopolnitve. Te dopolnitve so bile občinskim svetnikom poslane po elektronski pošti. Po 

prejetju soglasja s strani Ministrstva za kmetijstvo se bo lahko pristopilo k javnemu razpisu. 

Dodala je še, da je v proračunu za leto 2024 za to področje zagotovljenih 18.000,00 EUR. 
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Župan je predal besedo predsedniku Odbora za kmetijstvo in turizem, ki je to točko 

obravnaval na svoji redni seji. 

 

Predsednik odbora Igor Majcen je pojasnil, da je Odbor za kmetijstvo in turizem omenjen 

pravilnik obravnaval ter sprejel sklep, da je Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja 

kmetijstva in podeželja v občini Sveti Tomaž primerna podlaga za nadaljnjo obravnavo. 

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Mirko Lovrec je izrazil zadovoljstvo z vidika, da Občina in Občinski svet podpirata razvoj 

kmetijstva na tak način. Občina je pretežno kmetijsko področje in prav je, da ljudje zemljo 

obdelujejo, kosijo travo … Dodal je, da je vsako leto ogromno število vlog, ki prispejo na javni 

razpis, ter da se vsa sredstva porabijo. Izrazil je tudi zadovoljstvo, da se predvideva zvišanje 

teh sredstev. Povedal je, da je veliko naših kmetov včlanjenih v Strojni krožek in v 

Govedorejsko društvo, ki pa se prav tako prijavljata na omenjen razpis. Izrazil je veselje, da so 

se sredstva od ustanovitve občine pa do danes toliko povečala.  

 

Tudi Lea Majcen Bratuša je izrazila zadovoljstvo z vidika, da ljudje znajo tovrstno pomoč  

prepoznati in jo tudi izkoristiti. Odraz tega je seveda tudi višanje sredstev za ta namen.  

 

Borut Janžekovič je dodal, da je tudi razpis dobro sestavljen, saj je primeren za vse in ne 

samo za večje kmetije. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 100 
o Pravilniku o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini Sveti Tomaž 

 

1.  

Sprejme se Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini 

Sveti Tomaž, ki je sestavni del tega sklepa. 

 

2.  

Ta sklep velja takoj.  

 

Ad/5 

 

Obrazložitev Lokalnega programa kulture 2024 – 2028 je podala direktorica občinske uprave.  

Pojasnila je, da je bilo treba sprejeti novi program za naslednje obdobje. Prvenstveno je 

pojasnila, da je Občina Sveti Tomaž soustanoviteljica nekaterih zavodov, ki se jim zagotavlja 

izvajanje kulturnih programov za naše občane (Knjižnica F. K. Meška Ormož in Krajevna 

knjižnica Sveti Tomaž, Pokrajinski muzej Ptuj-Ormož, Glasbena šola Ormož, OŠ Stanka Vraza 

Ormož, Javni sklad RS za kulturne dejavnosti OI Ormož, OŠ Sveti Tomaž z vrtcem), ki se 

trudijo in delujejo na področju kulture, skladno s aktom o ustanovitvi. Prav tako pa je v občini 

zelo zastopana ljubiteljska kultura s strani društev (Kulturno društvo F. K. Meško Sveti Tomaž, 

Društvo upokojencev Sveti Tomaž), ki se prijavljajo na razpis in so zelo aktivna. V programu je 

opisana analiza stanja in cilji, na podlagi programov in planov zavodov. Dodala je, da se bo 

Občina še naprej trudila za zagotavljanje teh sredstev. 
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Župan je predlagal razpravo. 

 

Mirko Lovrec je pohvalil delo Krajevne knjižnice Sveti Tomaž, kar se mu zdi tudi prav, saj se 

veliko sredstev iz proračuna namenja za knjižnično dejavnost. Pohvalil je tudi dogodke in 

proslave, ki se odvijajo ob raznih praznikih in čestital vsem ustvarjalcem na kulturnem 

področju.  

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 101 
o Lokalnem programu kulture 

 

1.  

Sprejme se Lokalni program za kulturo 2024-2028, ki je sestavni del tega sklepa. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj.  

 

 

Ad/6 

 

Obrazložitev Letnega programa športa za leto 2024 je podala direktorica občinske uprave.  

Pojasnila je, da je treba na podlagi Zakona o športu in občinskega odloka vsako leto pripraviti 

in sprejeti Letni program športa. Z namenom, da se opredeli finančna konstrukcija in 

navedejo zneski za posamezne športne strukture. Povedala je, da je v letošnjem letu za 

program športa namenjenih 10.000,00 EUR, in sicer so sredstva razporejena na naslednji 

način: 

Prostočasna športna vzgojo otrok in mladine  

Promocijski športni programi (Mali sonček, Ciciban planinec, Zlati sonček, Krpan, Mladi planinec, 

Naučimo se plavati) 300,00 EUR. 

Šolska športna tekmovanja 300,00 EUR. 

Celoletni športni programi prostočasne športne vzgoje otrok in mladine 200,00 EUR. 

Športna rekreacija 

Športna rekreacija 6.100,00 EUR. 

Specifične športne panoge 1.000,00 EUR. 

Organiziranost v športu 

Delovanje športnih društev na lokalni ravni 1.000,00 EUR. 

Športne prireditve in promocija športa 

Druge športne prireditve 1.100,00 EUR. 

 

Pojasnila je še, da vrhunskega športa v naši občini več ni, zato tudi ni zagotovljenih sredstev 

za ta namen. Prav tako je povedala, da je pri športni rekreaciji največ udeležencev, in da se 

sredstva poskušajo pošteno razdeliti. 

 

Župan je predlagal razpravo. 
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Ivan Grašič je dejal, da bi občina za Smučarski klub morala namenjati več sredstev drugače 

bo klub propadel. 

Direktorica je odgovorila, da tukaj gre samo za javni razpis specifičnih panog, ostala sredstva 

za Smučarski klub so namenjena še posebej iz proračuna. 

 

Mirko Lovrec je izpostavil, da so v občini posamezniki, ki se trudijo in so zelo dobri na 

državnem nivoju in bi se jim lahko kako simbolično pomagalo. Zanimalo ga je tudi, ali Klub 

malega nogometa še obstaja oziroma kako je z njihovim delovanjem, saj da naj ne bi imel 

Zbora članov zadnjih nekaj let. 

 

Na prvo vprašanje je direktorica odgovorila, da je občina dekletom, ki plavajo, že lani in tudi 

letos pomagala preko razpisa za pokroviteljstvo. Klub, kjer trenirajo se je prijavil. V preteklosti 

se je pomagalo tudi fantu, ki trenira judo oziroma borilne veščine.  

Župan je odgovoril, da Klub malega nogometa deluje. Kar se pa tiče tekmovalnega športa pa 

je dejal, da je dobil informacijo, da imajo v klubu velik interes, da bi tekmovalni šport znova 

zaživel. Res pa je, da to veliko stane in se bo o tem treba pogovarjati tudi na občinskem 

svetu.  

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 102 
o Letnem programu športa za leto 2024 

 
1. 

Letni program športa Občine Sveti Tomaž  (v nadaljevanju: LPŠ) za leto 2024 opredeljuje 

področja športa, ki se v letu 2024 sofinancirajo iz občinskega proračuna. Na proračunski 

postavki 051873 je za sofinanciranje letnega programa športa zagotovljeno skupno 10.000,00 

EUR. 

 

2. 

Izvajalcem letnega programa športa se sofinancira naslednje programe športa v višini:  
1. Prostočasna športna vzgoja otrok in mladine 

 - Promocijski športni programi (Mali sonček, Ciciban planinec, Zlati 

sonček, Krpan, Mladi planinec, Naučimo se plavati)  

- Šolska športna tekmovanja 

300,00 EUR 

300,00 EUR 

 - Celoletni športni programi prostočasne športne vzgoje otrok in 

mladine 
200,00 EUR 

2. Kakovostni in vrhunski šport 

 - Športna vzgoja otrok in mladine, usmerjenih v kakovostni in 

vrhunski šport,  

- Kakovostni šport, 

- Vrhunski šport 

0,00 EUR 

 

0,00 EUR 

0,00 EUR 

3. Športna rekreacija 

 - Športna rekreacija:  6.100,00 EUR 

 - specifične športne panoge 1.000,00 EUR 

4. Organiziranost v športu 

 - Delovanje športnih društev na lokalni ravni 1.000,00 EUR 

5. Športne prireditve in promocija športa 

 - Druge športne prireditve 1.100,00 EUR 

 
LPŠ PO VSEBINAH: 
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Prostočasna športna vzgoja otrok in mladine 

- Med promocijske športne programe, ki se pretežno izvajajo v zavodih VIZ, prištevamo: 

Mali sonček, Ciciban planinec, Zlati sonček, Naučimo se plavati, Krpan in Mladi planinec. S 

sredstvi lokalne skupnosti se sofinancira propagandno gradivo za udeležence programa. 

- Šolska športna tekmovanja, ki se izvajajo izključno v zavodih VIZ, predstavljajo udeležbo 

šolskih športnih ekip na organiziranih tekmovanjih v razpisanih športnih panogah od 

lokalne do državne ravni. S sredstvi lokalne skupnosti se sofinancira izpeljava šolskih in 

občinskih tekmovanj ter stroške za ekipe in posameznike, ki se uvrstijo v nadaljnje 

tekmovanje. 

- Celoletni športni programi prostočasne športne vzgoje otrok in mladine potekajo v obsegu 

najmanj 60 ur v letu (30 vadbenih tednov po 2 uri tedensko športne oziroma gibalne 

vadbe). Vrednotijo se organizirane oblike športne dejavnosti ne tekmovalnega značaja za 

otroke in mladino. V programu se vrednoti športni objekt in strokovni kader. 

Kakovostni in vrhunski šport 

- Športna vzgoja otrok in mladine, usmerjene v kakovostni in vrhunski šport predstavlja širok 

spekter programov za otroke in mladino, ki se s športom ukvarjajo zaradi doseganja 

vrhunskih športnih rezultatov. Programi vključujejo načrtno skrb za mlade športnike, zato 

morajo izvajalci izpolnjevati prostorske, kadrovske in druge zahteve nacionalne panožne 

zveze. S sredstvi lokalne skupnosti se lahko sofinancira športni objekt in strokovni kader. 

- V programe kakovostnega športa uvrščamo vse športnike in športne ekipe v članskih 

starostnih kategorijah, ki ne izpolnjujejo pogojev za pridobitev pogojev za pridobitev 

statusa vrhunskega športnika, tekmujejo v uradnih tekmovalnih sistemih nacionalnih 

panožnih športnih zvez do naslova državnega prvaka, ki jih potrdi OKS-ZŠZ ter 

mednarodnih tekmovanjih in so registrirani skladno s Pogoji, pravili in kriteriji za 

registriranje in kategoriziranje športnikov v Republiki Sloveniji. S sredstvi lokalne skupnosti 

se lahko sofinancira športni objekt, strokovni kader. 

- Vrhunski šport predstavlja programe priprav in tekmovanj vrhunskih športnikov, ki so v 

skladu s Pogoji, pravili in kriteriji za registriranje in kategoriziranje športnikov v Republiki 

Sloveniji v zadnji objavi OKS-ZŠZ pred objavo javnega razpisa navedeni kot člani 

športnega društva s sedežem v občini Sveti Tomaž in so s svojimi športnimi dosežki 

dosegli naziv športnika svetovnega razreda, mednarodnega razreda ali perspektivnega 

razreda. 

Športna rekreacija 

- Celoletni programi športne rekreacije potekajo najmanj 30 tednov v letu oziroma največ 60 

ur letno ter predstavljajo najširšo in najpestrejšo izbiro organizirane športne vadbe ne 

tekmovalnega značaja. S sredstvi lokalne skupnosti se lahko sofinancira športni objekt in 

strokovni kader. 

- Med specifične športne panoge uvrščamo smučanje. S sredstvi lokalne skupnosti se 

sofinancira športni objekt.  

Šport starejših 

- Šport starejših predstavlja športno rekreativno dejavnost odraslih ljudi nad doseženim 65. 

letom starosti. Celoletni programi skupinske gibalne vadbe starejših potekajo najmanj 30 

tednov v letu oziroma 60 ur letno in predstavljajo različne oblike celoletne gibalne vadbe. S 

sredstvi lokalne skupnosti se lahko sofinancira športni objekt in strokovni kader. 

Organiziranost v športu 

- Področje obsega delovanje športnih društev in njihovih zvez na lokalni ravni. S sredstvi 

lokalne skupnosti se lahko sofinancirajo materialni stroški.  

Športne prireditve in promocija športa 

- Med druge športne prireditve prištevamo tekmovanja na državnem nivoju, množične 

športne prireditve in druge športne prireditve lokalne pomena. S sredstvi lokalne skupnosti 
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se lahko sofinancirajo materialni stroški prireditve. Posameznemu izvajalcu se prizna 

maksimalno 2 športni prireditvi. 

 

3. 

Na osnovi sprejetega Letnega programa športa v Občini Sveti Tomaž za leto 2024 ter Odloka 

o postopku in merilih za sofinanciranje letnega programa športa v občini Sveti Tomaž bo 

objavljen Javni razpis za izbiro in sofinanciranje izvajanja letnega programa športa za leto 

2024. 

 

Ad/7 

 

Obrazložitev Letnega programa kulture za leto 2024 je podala direktorica občinske uprave.  

Pojasnila je, da gre za ustaljeno prakso. Tudi na področju kulture je treba vsako leto sprejeti 

program, da se lahko izvede javni razpis. Za društva, ki se prijavijo na javni razpis so v 

proračunu zagotovljena sredstva v višini 4.500,00 EUR. Zraven tega se še posebej iz 

proračuna sofinancirajo ostale institucije, kot že omenjeno (npr. Knjižnica, Pokrajinski muzej 

Ptuj-Ormož, JSKD OI Ormož, OŠ Stanka Vraza, Glasbena šola Ormož itd.).  

 

Župan je predlagal razpravo. 

Razprave ni bilo, zato je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. Soglasno je bil 

sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 103 
o Letnem programu kulture za leto 2024 

 

1. 

Občinski svet Občine Sveti Tomaž na podlagi zgoraj navedenih zakonskih podlag in v skladu 

z obveznostjo občine, da zagotavlja pogoje in sprejema ukrepe za uresničevanje javnega 

interesa na področju kulture na svojem območju sprejema Letni program kulture Občine 

Sveti Tomaž za leto 2024 in na ta način v Občini Sveti Tomaž zagotavlja pogoje  za:  

-   kulturno ustvarjalnost,  

-   dostopnost kulturnih dobrin,  

-   kulturno raznolikost, 

-   ohranjanje slovenske kulturne identitete in 

-   ohranjanje skupnega slovenskega kulturnega prostora. 

 

Vloga kulture v občini  

Občina je gospodarsko in družbeno središče in je v skladu z zakonom dolžna na področju 

kulture zagotavljati občankam in občanom možnosti za dejavno življenje na področju kulture, 

kar zadeva:  

1.   udejanjanje ustvarjalnosti na področju ljubiteljske kulture in  

2. uveljavljanje interesa po dostopnosti kulturnih dobrin najvišje kakovosti v skladu z 

zmožnostmi občine.  

 

Kultura ima pomembno vlogo v javnem življenju znotraj občine, saj po eni strani povezuje 

občane in občanke tudi kot kulturno skupnost in jim po drugi strani omogoča občutek 

zadovoljenosti njihovih potreb in interesov, ki presegajo zgolj materialno raven. Ključnega 

pomena sta zlasti zagotavljanje možnosti za ljubiteljsko kulturno dejavnost in možnosti za 
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predstavljanje te dejavnosti in zagotavljanje možnosti za dostop do kulturnih dobrin najvišje 

kakovosti (gledališka gostovanja, koncerti, razstave ipd.) seveda v tolikšnem obsegu, kot to 

dopuščajo proračunske zmožnosti občine.  

 

2. 

Cilji Občinskega programa kulture 

Poglavitni cilj programa in dejavnosti, ki se odvijajo na podlagi programa, je zagotavljanje 

pogojev za to, da občina postane tudi kulturno središče, v katerem lahko občanke in občani 

uresničujejo svoj interes po lastni dejavnosti na področju kulture in svoj interes po 

dostopnosti kulturnih dobrin v lastnem bivalnem okolju.  

Cilj občine je predvsem spodbujati razvoj kulture na nivoju društev, ki so nosilci kulturnih 

dejavnosti v občini. Pomemben nosilec kulturne ustvarjalnosti v kraju pa je tudi osnovna šola. 

 

3. 

Nosilci dejavnosti na področju uresničevanja javnega interesa na področju kulture 

-    Kulturno društvo »Franc Ksaver Meško« Sveti Tomaž 

-    Društvo upokojencev Sveti Tomaž 

-    Osnovna šola Sveti Tomaž  

-   Javni sklad RS za kulturne dejavnosti, Območna izpostava Ormož. 

 

Iz sredstev občinskega proračuna se sofinancirajo dejavnosti naslednjim izvajalcem na 

področju kulture:  

1. Javni zavodi in sklad:  

Knjižnica  

Občina kot soustanoviteljica Knjižnice Franca Ksavra Meška Ormož sofinancira delovanje 

osrednje knjižnice in krajevne knjižnice pri Svetem Tomažu iz proračunskih sredstev.  

Občina kot soustanoviteljica namenja tudi sredstva za delovanje muzeja Pokrajinski muzej 

Ptuj-Ormož.  

Poleg tega občina sofinancira delovanje Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti, Območna 

izpostava Ormož. Javni sklad RS za kulturne dejavnosti je osrednja vladna organizacija 

slovenske društvene kulture, ki z mrežo izpostav in zvez kulturnih društev po celotni državi 

strokovno in finančno podpira razvoj društvene kulture. Skupaj z Zvezo kulturnih društev 

Slovenije zastopa interese kulturnih društev v kulturni politiki. Spodbujanje množičnega 

zanimanja za kulturo, razvoja raznovrstnih umetnostnih smeri, amaterskih in strokovnih praks, 

kulturne vzgoje in ustvarjalnosti med otroki in mladimi, so cilji, h katerim strmijo slovenske 

organizacije na področju društvene kulture že več kot 50 let. 

 

2. Kulturna društva in kulturne prireditve:  

Pri omogočanju dostopnosti in ustvarjanju kulturnih dobrin, ki se uresničujejo 

skozi   programe in prireditve splošnega kulturnega značaja imajo pomembno vlogo nosilci 

dejavnosti z območja občine, ki skozi prireditve in druge kulturne programe v skladu s svojimi 

zmožnostmi pomembno prispevajo h kulturni raznolikosti in kvaliteti življenja v občini.  

Postopek za zbiranje predlogov javnih kulturnih programov in kulturnih projektov, ki se 

financirajo iz javnih sredstev se izvede kot javni razpis.  

Sredstva, ki jih bomo razdelili na podlagi omenjenih postopkov dosegajo višino 4.500,00 EUR. 

 

4. 

Javna kulturna infrastruktura  
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Javno kulturno infrastrukturo za področje kulture na območju Občine Sveti Tomaž predstavlja 

Kulturni dom in rojstna hiša pisatelja dr. Stanka Cajnkarja. V prostorih bivše pošte  je 

umeščena etnološka zbirka starih predmetov.  

Za izvajanje kulturnega življenja občanov občine Sveti Tomaž ima posebno mesto prav 

naveden dom, v katerem se tekom leta vršijo številne kulturne prireditve in proslave, ki 

predstavljajo dodatno popestritev in kakovost kulturnega življenja občanov. 

 

5. 

Ta program začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu občine Sveti Tomaž. 

 

Ad/8 

 

Obrazložitev Letnega poročila o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega 

energetskega koncepta in o njihovih učinkih za leto 2023 je podala direktorica občinske 

uprave. Pojasnila je, da mora občina vsako leto poročati Ministrstvu za energetiko, kako se 

izvajajo ukrepi iz akcijskega načrta. Povedala je, da je občina v lanskem letu za energetsko 

upravljanje in energetsko knjigovodstvo namenila 1.500,00 EUR, za ureditev javne 

razsvetljave 1.200,00 EUR in za izgradnjo nove javne razsvetljave ob pločniku regionalne 

ceste pa 23.362,00 EUR. Nadaljevala je z ukrepi v letu 2024. Načrtovana so sredstva za 

energetsko upravljanje in knjigovodstvo v višini 1.500,00 EUR, za ureditev javne razsvetljave 

1.200,00 EUR, ter za novi energetski izkaznici v OŠ in vrtcu, za kar se planira 1.000,00 EUR.   

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Mirka Lovreca je zanimalo, ali je kdaj bila narejena kakšna analiza, koliko elektrike porabijo 

javne stavbe v občini (OŠ, vrtec, itd.)? Apeliral je, da bi se morda naredila kakšna sončna 

elektrarna. Tudi Eko sklad ima ugodne kredite za tovrstne dejavnosti. Dodal je še, da je o tej 

temi že tekla razprava na občinskem svetu, ampak se ni nič doreklo. Menil je, da bi v nekaj 

letih najbrž imeli strošek investicije v elektrarno poplačan.  

 

Župan je odgovoril, da se trenutno pripravlja dokumentacija za vzpostavitev elektrarne na OŠ.  

Direktorica je nadaljevala, da se predvidevajo tudi sredstva iz Evropskih skladov, kjer pa se 

bo moralo prijaviti več občin skupaj za več objektov. Pojasnila je, da se samo ena občina s 

samo eno stavbo ne bo mogla prijaviti.  

 

Borut Janžekovič je dodal, da se na razpis lahko čaka več let in da bi mogoče bilo smiselno 

razmisliti o najetju kredita. 

 

Igor Majcen je dodal, da je bila rekonstrukcija omrežja, na katerega je vezana šola, lani v 

celoti prenovljena.   

 

Po krajši razpravi svetnikov je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. Soglasno 

je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 104 
o Letnem poročilu o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega koncepta in o njihovih 

učinkih za leto 2023 
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1. 

Sprejme se Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega 

koncepta in njihovih učinkih za leto 2023, ki je sestavni del tega sklepa. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj.  

 

Ad/9 

 

Obrazložitev je podala direktorica. 

Pojasnila je, da je predstavnica osnovnih šol na območju UE Ormož, ki je bila članica Sveta za 

preventivo in vzgojo v cestnem prometu, podala odstopno izjavo, zato je treba imenovati 

novega predstavnika. Aktiv ravnateljev je za novega člana v Svet predlagal g. Petra Zorlija. 

 

Župan je predlagal razpravo. 

  

Razprave ni bilo, predlagal je glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. Soglasno je bil 

sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 105 
o Sklepu o spremembi sklepa o imenovanju članov v Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 

 

1.  

V Sklepu o imenovanju članov v Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu na območju 

občin Ormož, Središče ob Dravi in Sveti Tomaž (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 33/23) 

se v prvi točki članica Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu na območju občin 

Ormož, Središče ob Dravi in Sveti Tomaž pod točko »11. Janja Vučko Jambrović, 

predstavnica OŠ na območju UE Ormož, ki jo predlaga aktiv ravnateljev UE Ormož«, 

nadomesti z novim članom: 

» 11. Peter Zorli, predstavnik OŠ na območju UE Ormož, ki ga predlaga aktiv ravnateljev UE 

Ormož.«. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati potem, ko ga v enakem besedilu sprejmejo Občinski svet Ormož, 

Občinski svet Občine Središče ob Dravi in Občinski svet Sveti Tomaž in se objavi v Uradnem 

glasilu slovenskih občin. 

 

Ad/10 

 

Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje. 

 

Leo Majcen Bratuša je zanimalo, ali je že znan datum letošnje čistilne akcije in ali se 

predvidevajo kakšne spremembe v zvezi z izvedbo čistilne akcije, glede na to, da je lani o tem 

stekla razprava na občinskem svetu.  

Župan je prosil, da bi o tej temi spregovoril pod točko razno, če lahko.  

 

Mirka Lovreca je zanimal terminski plan gramoziranja cest, ki so ostale neasfaltirane. Menil je, 

da so nekateri odseki potrebni manjših ureditev pred planiranim gramoziranjem. Zanimalo ga 
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je, ali bodo svetniki pozvani, da podajo morebitne plane za tovrstna dela (jarki) ali se bodo 

reševale zgolj nujne situacije. Izpostavil je konkretno situacijo v Mezgovcih (pri družini Cizerl) 

skozi gozd, kjer je ob deževju skoraj neprevozna. Prosil je, naj se pogleda in ustrezno uredi. 

Župan je odgovoril, da bi se prvenstveno reševale nujne stvari. Čim prej je treba sprejeti 

program in zapeljati vzdrževalna dela. Apeliral je na svetnike, da v kolikor se kje pojavi kak 

konkreten problem, se ga naj obvesti in se bo zadeva ustrezno rešila. 

 

Cirila Kosija je zanimalo, kdaj se bo uredila zemlja v Pršetincih pri lipi, ki je služila kot deponija 

v času izvedbe del. 

Župan je odgovoril, da je s Komunalnim podjetjem dogovorjeno, da bodo pripeljali še dodatno 

zemljo, vaščani pa bi jo razplanirali. 

 

Župan je povedal še, da se bo glede vzdrževanja slišal z vsakim svetnikom posebej.  

 

Ivan Grašič je izpostavil problem pri Prejačevi Jožici, saj gre za zelo ozek odsek ceste in se 

avtomobili vozijo po njeni zemlji.  

Župan je pojasnil, da gre za problem vinske kleti, ki sega v cestno telo kar je nevarno, ko 

pride do stika dveh vozil. Povedal je, da je pred leti o tem že tekla debata. 

 

Boruta Janžekoviča je zanimalo, ali je kdaj prišla na občino kakšna pritožba glede deponije 

oziroma odpada surovin v Koračicah.  

Župan je odgovoril, da ne. 

 

Sonjo Štuhec je zanimalo, kako se je prijela lekarna.  

Župan je odgovoril, da zelo dobro, uradnih podatkov sicer nima. Povedal je še, da tečejo 

pogovori o podaljšanem delovnem času.  

 

Ivan Grašiča je ponovno izpostavil nevaren odsek pri družini Strnad. Gre za izredno nevaren 

ovinek. 

Župan je odgovoril, da je občina trenutno v fazi odkupa zemljišča, kar je tudi zajeto v 

proračunu. Kar se tiče posega v sam breg pa je pojasnil, da je zemljišče v privat lasti. 

 

Igor Majcen je podal pobudo, da bi se v sklopu nadaljevanja del v Savcih proti Meško Majdi, v 

asfaltni površini uredila avtobusna postaja za otroke v Savcih pri kapeli. Ker gre za nekaj 

metrov površine bi se lahko pripojila k rekonstrukciji te ceste. 

Župan je odgovoril, da se je o tej tematiki že pogovarjal s pristojnimi, vendar je za to treba 

pridobiti dovoljenje. Avtobusna postaja na tem mestu ni mogoča. Namreč za ureditev 

postajališča so predpisani pogoji in določena velikost, kar pa tukaj ne pride v poštev. Avtobus 

mora stati na cesti, kar pomeni, da ni dovolj prostora za avtobusno postajališče kot ga 

narekuje zakonodaja. Lahko pa se naredi eno varno mesto za vstop otrok – to pomeni plato.  

 

Ad/11 

 

Župan je pod točko razno povedal, da je datum čistilne akcije predviden za 23. marec 2024, 

tako kot v Občini Ormož in v Središču ob Dravi. Dodal je še, da bodo svetniki o vsem 

obveščeni preko elektronske pošte. 
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Leo Majcen Bratuša je zanimalo, ali bo letošnja čistilna akcija potekala na enak način kot lani 

oziroma ali se mogoče predvideva kakšna sprememba, kot je že tekel pogovor lani na 

občinskem svetu po izvedbi čistilne akcije.  

Župan je menil, da bi ohranili način izvedbe čistilne akcije enak kot do sedaj, saj je veliko 

odpadkov, predvsem ob regionalni cesti. Pojasnil je, da bo organiziran tudi odvoz odpadkov 

kot po navadi in dodal, da so seveda svetniki dobrodošli s kako idejo.  

Svetniki so si v razpravi bili enotni, da je res veliko odpadkov, po drugi strani pa so se 

spraševali, če morebiti s tovrstnimi čistilnimi akcijami to še dodatno spodbujamo. 

 

Kot drugo je župan izpostavil nujnost zagotovitve nadomestnega prostora režijskega obrata 

za stvari, ki so trenutno v stari šoli. V kolikor bo namreč prišlo do njene rekonstrukcije bo 

stvari treba nekam shraniti. Župan je svetnike seznanil, da je imel razgovor z družino 

Štefančič, ki prodaja objekt v centru Svetega Tomaža. Objekt so pripravljeni prodati za 

80.000,00 EUR. Župan je povedal, da si je notranjost objekta tudi ogledal in da je v dobrem 

stanju. Povrh vsega pa gre za objekt, ki se nahaja v samem centru Tomaža. Klet je sicer v 

malo slabšem stanju ampak etažni del in streha pa sta v dobrem stanju.  

Svetnike je povprašal o njihovem mnenju. 

 

Svetniki so si bili enotni, da je objekt smiselno kupiti z več vidikov. Strinjali so se s sklenitvijo 

dogovora za nakup omenjenega objekta.   

 

 

Seja je bila zaključena ob 19:15. 

 

 

Zapisala:         Župan: 

Blanka KOSI RAUŠL        Mirko CVETKO 
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OBČINA SVETI TOMAŽ  

 

 

 

 

 

 

 

POROČILO O REALIZIRANIH SKLEPIH 10. REDNE SEJE 

 

 

1. Sklep št. 97 je realiziran.  

2. Sklep št. 98 je v fazi realizacije.  

3. Sklep št. 99 je realiziran.  

4. Sklep št. 100 je  fazi realizacije.  

5. Sklep št. 101 je v fazi realizacije. 

6. Sklep št. 102 je v fazi realizacije. 

7. Sklep št. 103 je v fazi realizacije.  

8. Sklep št. 104 je realiziran. 

9. Sklep št. 105 je realiziran.  

 

 

 

 

 

Sveti Tomaž, 26. 3. 2024       OBČINSKA UPRAVA 


